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Abstract (en)
The camshaft drive has a crankshaft (2) which is provided on its one end with an output drive flange (7) and with a retaining flange (5) next to this
flange. On this flange (5) there is mounted a single-piece toothed rim (6), as the drive for the camshaft (8). The diameter (DF) of the retaining flange
(5) is somewhat greater than the diameter (DA) of the output drive flange (7) forming a single piece with the crankshaft (2). The single-piece toothed
rim (6) can be moved away over the output drive flange (7) during its installation, and is shrunk onto the retaining flange (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Steuerwellenantrieb weist eine Kurbelwelle (2) auf, die an ihrem einen Ende mit einem Abtriebsflansch (7) und neben diesem Flansch mit
einem Aufnahmeflansch (5) versehen ist. Auf diesem Flansch (5) ist ein einstückiger Zahnkranz (6) befestigt als Antrieb für die Steuerwelle
(8). Der Durchmesser (DF) des Aufnahmeflansches (5) ist etwas grösser als der Durchmesser (DA) des mit der Kurbelwelle (2) einstückigen
Abtriebsflansches (7). Der einstückige Zahnkranz (6) ist bei seiner Montage über den Abtriebsflansch (7) hinweg bewegbar und auf dem
Aufnahmeflansch (5) aufgeschrumpft.
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